
Protokół nr 6/2016 

posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

w dniu 29 września 2016 r., w godz. 8
00

 – 9
50

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto otworzył 

posiedzenie Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Omówienie skargi dotyczącej nieprawidłowego traktowania pracowników Powiatowej 

Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Białogardzie przez Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Białogardzie. 

 

4. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie o aktualnej sytuacji na 

lokalnym rynku pracy. 

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXVI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej zapoznali się z proponowanym 

porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

● Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie przyjęli protokół nr 

5/2016 z dnia 21 lipca 2016 roku. 

 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji – Piotr Pakuszto poinformował, że głównym tematem dzisiejszego 

posiedzenia komisji będzie omówienie skargi Pana Piotra Masian na działalność 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Białogardzie. Obszerne materiały 

dotyczące skargi otrzymali wszyscy radni. W celu poznania szczegółów sprawy na dzisiejsze 

spotkanie zaprosił osobę skarżącą oraz dyrektora w/w placówki w celu przedstawienia przez 

te osoby swojego stanowiska w tej sprawie. Na posiedzenie przybył tylko dyrektor placówki. 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Białogardzie Pan Marek Frydrych  przedstawił 

swoje stanowisko odnośnie w/w skargi.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała inspektora jakie podjął kroki naprawcze. 
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Inspektor – Marek Frydrych poinformował, że w celu wyeliminowania nieprawidłowości w 

inspektoracie przeprowadzono szkolenie pracowników dotyczące dyskryminacji i lobbingu. 

Przeprowadzono również badanie ankietowane oraz inne szkolenia w tym temacie. 

Radny – Wojciech Potrzebowski zapytał inspektora czy został ukarany za swoje 

wcześniejsze postępowanie.  

Inspektor – Marek Frydrych udzielił twierdzącej odpowiedzi.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w wyniku złożonych skarg, po 

przeprowadzeniu kontroli Inspektor na wniosek Zachodniopomorskiego Państwowego 

Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego został ukarany przez niego karą finansową i został 

zobowiązany do wdrożenia planu naprawczego, co też uczynił. Przypomniał, że w 2012 roku 

powstała koncepcja zamknięcia niektórych inspektoratów, w tym naszego  w Białogardzie. 

Wówczas władze powiatu wraz z inspektorem stanowczo sprzeciwili się tej koncepcji. 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała ile lat pracował Pan Masian w inspektoracie.  

Inspektor – Marek Frydrych poinformował, że Pan Masian pracował w inspektoracie 8 lat. 

 

W chwili obecnej odbyła się dyskusja. 

 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

po zapoznaniu się z treścią skargi wraz z załącznikami, po wysłuchaniu wyjaśnień 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Białogardzie Pana Marka 

Frydrych, biorąc pod uwagę fakt, że niezasadnym jest ponowne wyciąganie 

konsekwencji za to samo postępowanie uznała jednogłośnie skargę za bezzasadną. 

Pisemna opinia  stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

 

Ad.4 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie – Lucjan Sieradzki zapoznał 

członków komisji z informacją dotyczącą aktualnej sytuacji na lokalnym rynku pracy, co 

przedstawia załącznik nr 3 do protokołu. Następnie przestawił informację dotyczącą środków 

finansowych jakie otrzymał urząd na rok 2016 oraz liczbę osób jakie zostały objęte 

poszczególnymi działaniami oraz wydatki z Funduszu Pracy na aktywne formy 

przeciwdziałania bezrobociu. 

Radna – Iwona Wysocka - Chudziak  zapytała czy urząd otrzyma jeszcze środki do końca 

tego roku. 

Zastępca Dyrektora – Lucjan Sieradzki poinformował, że urząd otrzyma jeszcze środki 

finansowe, które przeznaczy na dotacje i refundacje. Niestety nie można tych środków 

przeznaczyć np. na staże, ponieważ minimalny okres zatrudnienia przy tych formach wynosi 

3 miesiące, a środki musza być wydatkowane do końca roku. 

Radna – Iwona Wysocka - Chudziak  zapytała czy można jeszcze składać wnioski odnośnie 

pozyskania środków na dotacje dla bezrobotnych. 

Zastępca Dyrektora – Lucjan Sieradzki udzielił pozytywnej odpowiedzi. Przypomniał, że 

przy tej formie wsparcia niezbędne jest poręczenie.  

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej zapoznali się z informacją dotyczącą 

aktualnej sytuacji na lokalnym rynku pracy.  

 

 

Ad.5 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w 

Białogardzie na XXVI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 
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a) ustalenia na 2017 rok wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, 

jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną 

przyczyny jego usunięcia, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto zapoznał członków 

Komisji z projektem uchwały w sprawie ustalenia na 2017 rok wysokości stawek opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie 

od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w 

trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia. 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała skąd pochodzą propozycje w/w stawek.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że maksymalną wysokość w/w 

stawek określa Minister Finansów w drodze obwieszczenia. W powyższym projekcie uchwały 

zaproponowano stawki na poziomie ubiegłego roku. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

ustalenia na 2017 rok wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, 

jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną 

przyczyny jego usunięcia. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

ustalenia na 2017 rok wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, 

jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną 

przyczyny jego usunięcia. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na 2017 rok wysokości stawek opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za 

odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia 

pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia, w brzmieniu 

jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

b) określenia zadań na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, co przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto zapoznał członków 

Komisji z projektem uchwały w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych.  
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Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

określenia zadań na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 
 

c) skargi dotyczącej nieprawidłowego traktowania pracowników Powiatowej Stacji 

Sanitarno – Epidemiologicznej w Białogardzie przez Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie skargi dotyczącej nieprawidłowego traktowania pracowników Powiatowej Stacji 

Sanitarno – Epidemiologicznej w Białogardzie przez Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Białogardzie.  

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie skargi 

dotyczącej nieprawidłowego traktowania pracowników Powiatowej Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej w Białogardzie przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

skargi dotyczącej nieprawidłowego traktowania pracowników Powiatowej Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej w Białogardzie przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w Białogardzie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie skargi dotyczącej nieprawidłowego traktowania 

pracowników Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Białogardzie przez 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Białogardzie, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 6  do niniejszego protokołu. 
 

d) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016, co przedstawia załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu.  
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Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016.  

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

uchwałę budżetową na rok 2016. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 

7 do niniejszego protokołu. 

 

e) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 

– 2025, co przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto zapoznał członków 

Komisji z projektem uchwały zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 

2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.6 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak poprosiła o informację dotyczącą szpitala w 

Białogardzie.  

Przewodniczący Komisji, a zarazem Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto 

poinformował, że wszystkie odziały szpitala funkcjonują. Od dnia 1 września br. została 

uruchomiona poradnia ortopedyczna. Rozpoczęły się również prace na inwestycji związanej z 

budową bloku operacyjnego.  Centrum Dializa chce do końca br.  zamknąć stan surowy. 
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Ad.7 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poinformował  

o wyczerpaniu porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Zdrowia i Pomocy            

Społecznej 

 

Piotr Pakuszto 


